
Ara és el moment ideal per identificar-nos: per saber si actuem per 
complaure, per callar i assentir i així tenir l'erroni vistiplau o si realment 
mostrem la nostra cara més empàtica i solidària a la societat i ho fem per 
consciència, per creença real. Altres vegades he parlat de l'origen que ens 
mou a actuar. Aquest cop, però, m’agradaria fer un pas més. Mateu ens 
recorda: "Vosaltres sou la llum del món. [...] Que brilli igualment la vostra 
llum davant la gent; així veuran les vostres bones obres i glorificaran el 
vostre Pare del cel." (Mateu 5, 13-16) Com sempre diem, reconeixeran que 
som germans per com actuem més pel que diem. Ho fem pel Pare, per a 
nosaltres, no per hipocresia sinó per amor. 
I tu, què fas perquè la teva llum brilli?
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